
 
 
Van:  
Verzonden: woensdag 30 oktober 2019 12:54 
Aan:  
Onderwerp: Re: Antwoord mbt horeca gelegenheid zaaknummer 2019-020299 
 

Beste heer …, 

Dank voor uw reactie.  

U mag mijn email doorsturen naar de gemeenteraad.  

Deze is ook geschreven met de achterliggende gedachte dat inwoners meer groen moeten creëren 

in hun omgeving om zo wateroverlast op te kunnen vangen. Daar is deze natuur natuurlijk ook 

voor. Als u  het oppervlakte natuur inkrimpt door een gebouw te plaatsen en dus daarmee ook 

parkeergelegenheid noodzakelijk maakt, lijkt me dit geen goede insteek.  Naast al een hele 

nieuwe woonwijk. Met het schrijven van de email had ik ook de huidige en toekomstige 

belastende regels voor de boeren in gedachte. Dan vind ik dat je het dit soort toerisme ook niet 

mag uitbreiden. Is er al meer duidelijkheid over de zwemwaterkwaliteit van de Oostplas als dit zo 

al uitgebreid ingetekend is? 

Ik heb het koersdocument nogmaals bekeken en zie dat er al wel een horeca-gelegenheid is 

ingetekend.  

Naast verkeersbewegingen en overlast van recreërende  mensen wil ik u op wijzen en uitnodigen 

om het geluidsoverlast van de snelweg A58 en provinciale weg N269 op de Boterpad te ervaren. 

Ik heb op de site van InnoA58 al aangegeven of er een geluidswal te maken is tussen de snelweg 

en de Oostplas. Zou deze dan door Goirle of Waterstaat aangelegd moeten worden? Graag 

zouden we dan deze geluidsabsorberende wal zeker doorgetrokken zien tot aan de 

Hilvarenbeekse weg. 

Ik zal de datum 26 november al in mijn agenda noteren, hoewel het er dan nog niet priecies over 

plan C gaat? 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 
 
 
 
 
 
 



Op 30-10-2019 om 11:26 schreef Frans Beurskens 
 
Geachte mevrouw ……, 

  
Op 22 oktober j.l. stuurde u onderstaande e-mail naar burgemeester Van Stappershoef over het idee om 
een nieuwe horecagelegenheid te plannen bij de Oostplas. Op verzoek en in overleg met de 
burgemeester en met verantwoordelijk wethouder Bert Schellekens bericht ik u het volgende. 

  
Het voornemen om nabij de Oostplas een horecagelegenheid te bouwen staat in het zogenaamde 
koersdocument Bacaertlant. U kunt dit document via de volgende link raadplegen: 

https://goirle.nl/fileadmin/files/goirle/Nieuws/Koersdocument_Bacaertlant.pdf 
  

In dit document liggen de richting en ambities voor de ontwikkeling van het gebied vast. Het is dus nog 
slechts een visie. 
Het college van burgemeester en wethouders heeft ingestemd met het koersdocument, maar daarbij 
wel bepaald dat met betrekking tot de uitwerking van deelgebied C (gedeelte Hoge Wal) en het gebied 
rondom de Oostplas een afzonderlijk project moet worden opgestart. De eventuele horecagelegenheid 
valt binnen dit gebied. Vanzelfsprekend zullen hierbij ook de omwonenden worden betrokken. 
Het koersdocument ligt op dit moment ter beoordeling bij de gemeenteraad van Goirle. De raad heeft 
hier op 8 oktober oordeelsvormend over gesproken. Op dinsdag 26 november aanstaande zal de raad 
hier opnieuw oordeelsvormend over discussiëren. Het is naar onze mening van belang dat ook de 
gemeenteraad kennisneemt van uw standpunt over de horecagelegenheid. Daarom willen wij uw mail 
ter kennis van de gemeenteraad brengen. Graag horen we via de mail van u of u het hiermee eens bent, 
dan sturen wij uw mail door naar de raadsleden. U kunt mij natuurlijk ook even bellen. 
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Van:  
Verzonden: dinsdag 22 oktober 2019 20:13 
Aan:   
Onderwerp: Bakertand plan b / horeca gelegenheid 
  

Beste heer …., 

Als inwoner van Goirle wil ik u vragen of het nog wel rijmt met de natuur om direct bij een 

natuurgebied als de Oostplas een nieuwe horeca gelegenheid in te plannen? Waar dan ook een 

parkeerterrein bij hoort?  

Dit zal ongewenste verkeersbewegingen (in aantal en uitstoot van autogassen) teweeg brengen. 

Vooral ook omdat dit bij een doorgaande weg ligt.  

En daarbij nog overlast van mensen, wat nu ook al is in de avonduren. 

En is het al zeker dat de Oostplas geschikt zal blijven om in te recreëren? 

We moeten allemaal een steentje bijdragen om de natuur te behouden. Waarom dan bij een nieuw 

te ontwikkelen woonwijk nog meer mensen aantrekken met behulp van een horeca gelegenheid? 

Gemeente Goirle wil daarom toch ook dat de snelheid op de snelweg A58 verlaagd wordt.  

Voor ons blijft de Lage Wal de enigste directe weg om in Goirle te komen, vandaar mijn 

interesse in deze nieuw te ontwikkelen gebied. Het zal wel fijn zijn als er een fietspad komt, die 

natuurlijk door wordt getrokken naar de Hilvarenbeekse weg.  

Hopelijk neemt u mijn verzoek tot het niet inplannen van een horeca gelegenheid bij de Oostplas 

in beraad.  

Met vriendelijke groet, 

  

  
 


